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Žáci U14A - prohra, která vůbec nebolí!

Výborný výkon podali naši žáci v ligové dohrávce proti Jížním Supům. Již během rozcvičování bylo zjevné, že nás
nečeká vůbec snadná práce a opět byla znatelná fyzická převaha soupeře, ostatně tak jako skoro každý zápas.
Stále letos ještě nehráli naši nejvyšší hráči Adam Švanda s Tomášem Foltou a po zranění kotníku není fit ani
Adam Bielko.

02.11.2018 ADFORS Basket Litomyšl - BSK Modřany - Jižní
Supi 71:82 (19:26 40:47 64:57)
Tomáš Sedláček - 19 (3 trojky), Adam Kubíček - 15 (3 trojky, +5 doskoků), Ondřej Vomáčka - 12
(+5 zisků), František Tupec - 11 (+8 doskoků a 6 zisků), Matěj Hanuš - 7, Michal Broulík - 2,
Daniel Král - 2, David Kubíček - 2, Vojtěch Tupec - 1, Kryštof Grujbár - 0

První poločas nám vyšel především střelecky, když jsme proměňovali střely z pole s vysokou úspěšností a
pomohli si i čtyřmi trojkami, v celém zápase jsme jich dali nakonec sedm. To nás drželo ve hře a poločasové
manko bylo pouhých 7 bodů. Ve třetí čtvrtině nemohli nastoupit dva nejlepší hráči hostů a toho jsme využili k
výhře 24:10 v této periodě a k obratu na 64:57. V závěrečném dějství už na palubovce měli oba týmy to
nejlepší ze svých sestav, což byla výhoda především pro soupeře, který měl ve svém středu hráče s č. 10, který
nás výrazně převyšoval fyzicky, což se ukázalo v osobních soubojích na obou stranách. Pražané nakonec skóre
otočili a vyhráli 82:71.

V páteční večer byl na Jiskře k vidění opravdu pěkný žákovský basketbal, k čemuž přispěla hra obou týmů, která
nesla ty správné parametry a atributy pro tuto věkovou kategorii.

I přes porážku se rozhodně nemusíme stydět za náš výkon, který byl na velmi vysoké úrovni a velkou radost
mám především z toho, že jsme soupeře předčili v bojovnosti a agresivitě. V soubojích pod koši jsme
samozřejmě trochu ztráceli, ale i tak jsme se snažili udělat vše pro to, abychom měli co nejvíce doskoků,
především pod vlastním košem. Naopak si myslím, že ve hře na perimetru jsme byli lepším a kreativnějším
týmem. Snažíme se nyní pracovat na aktivní a agresivní hře, kterou jsme si na vlastní kůži zažili na prvním
turnaji CEYBLu ve Wroclawi a která je pro basketbal nejvyšší úrovně prastě nezbytná.

Po tomto zápase mám v sobě dva hlavní pocity. První je radost z dobře odvedené práce a zjištění, že cesta
kterou jdeme je očividně správná. Druhým je odhodlání a motivace nadále v tomto započatém procesu
pokračovat a neusnout na vavřínech, protože jsme stále na začátku práce, která opravdu může přinést své
ovoce v době, kdy to bude nejdůležitější, tedy v dospělosti. Takže makáme dál!

03.11.2018 Martin Šorf
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